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Poplatky v roce 2009
Připomínáme občanům povinnost uhradit poplatky � termín do konce března 2009. Jedná se o poplatky za svoz
komunálního odpadu, poplatek za psa, poplatek za zábor veřejného prostranství  ( parkovací místo). Vý�e poplatků
zůstává nezměněna,
t.j.:         TKO � 350kč/os
               pes � 50kč, za ka�dého dal�ího 75kč
              parkovací místo � 500kč/ rok
Upozorňujeme občany, �e dle vyhlá�ky o vyu�ívání veřejného prostranství je zakázáno parkování na obecních plochách,
pokud občan nemá vyjednáno a zaplaceno parkovací místo. Je nutné tuto vyhlá�ku dodr�ovat, jinak se občan vystavuje
nebezpečí postihu za neoprávněný zábor veřejného prostranství.

Knihovna v Sosnové
Od měsíce února dochází ke změně provozní doby knihovny v Sosnové. Nyní je otevřena ka�dou středu od 15,30 do
17,00 hod. Vedením knihovny je pověřena paní Pátková. Věříme, �e tato změna přispěje k vět�ímu vyu�ívání knihovny,
předev�ím dětmi.

SOSNOVSKÝ VEČER tentokrát s Jiřím Schmitzerem a Jindrou Kejakem

     V pátek 20.3.2009 od 19,00 hod máte jedinečnou příle�itost shlédnout a sly�et dva skutečné originály tuzemské
hudební scény.

     Kromě zajímavé hudební produkce Vás čeká i bohatá tombola. Ti, kteří chtějí přispět darem do tomboly a získat tak
vstupné zdarma, mají mo�nost odevzdat svůj dar na OÚ od 2.2.-27.2.09. (Z hygienických důvodů potraviny pouze
trvanlivé v originálním obalu.)

     Předprodej vstupenek v hodnotě 250,--Kč bude zahájen od 2.2.09 na OÚ v Sosnové.

      Kulturní dům pojme pouze omezený počet příznivců dobré nálady a lahodného pití, tak neváhejte a přijďte si pro
vstupenky včas.

     Na netradiční akci Vás zve Obecní úřad  a kulturní komise v Sosnové.

Vánoční turnaj ve stolním tenisu.

V sobotu 3. 1. 2009 se od 14. hodin konal v kulturním domě v Sosnové turnaj ve stolním tenisu dospělých, do kterého se
přihlásilo 14 závodníků. Boje za zelenými stoly se nejdříve odehrávaly  ve 2 skupinách. 1. skupina mu�i a 2. skupina
�eny. V mu�ích zcela  jednoznačně  v turnaji nakonec zvítězil Li�ka Marek, který neztratil ani set a stal se tak vítězem
turnaje. Stříbro zaslou�eně vybojoval Petr Paulus a bronz patří Jiřímu Li�kovi.
V kategorii �en to bylo o poznání vyrovnaněj�í ne� u mu�ů. Největ�í herní �těstí nakonec měla vítězka turnaje Lucie
Paulusová, na druhém místě se umístila Vyhnánková Vendula a ne třetím místě Punčochářová Věra, která měla stejně
bodů jako čtvrtá Vladimíra Jeřalová.
Na�e poděkování patří panu Gorčíkovi Josefovi za věcné dary a obecnímu úřadu za finanční podporu.

Za sportovní komisi Michal Janovský

V dopoledních  hodinách  před  soutě�emi  dospělých  probíhaly  boje  také  v  kategorii  mláde�, kterých  se  zúčastnilo
sedm  hráčů  a  hráček. Pořadí  na  prvních  třech  místech  bylo  následující  :  1. Marek  Li�ka, 2. Martina  Reichertová,
3. Simona  Jínová.

Jiří Li�ka



Z á p i s   č.23/2008
z jednání zastupitelstva obce (ZO) konaného dne 15.12.2008 od 18.00 hod v zasedací místnosti OÚ

Přítomni:  L. Michálek, V.Jeřalová, M.Janovský, MVDr.M.Russ , J.Anto�, Ing.M.Pátra, MUDr.M.Hadravová, E.Friedrich ,
L.�pindler

Omluveni: MUDr. M.Kadlec, Ing.M.Říha, L.Rampouch, Ing.J.Kladníček, M.Konečná
Hosté: p. Li�ka
Jednání řídil Lubomír Michálek  � starosta obce.

V úvodu jednání starosta přivítal zastupitele a konstatoval, �e zastupitelstvo bylo řádně svoláno a vyhlá�eno, je přítomna
nadpoloviční vět�ina členů zastupitelstva, tak�e jednání je usná�eníschopné. Z jednání je pořizován zvukový záznam.

Ověřovateli zápisu z jednání zastupitelstva byli určeni: p. Jeřalová, P. Janovský

Zápis z minulého zasedání zastupitelstva byl ověřen, byl vyvě�en na úřední desce a v Sosnováčku. Námitky proti němu nebyly
podány.

Program  zastupitelstva členové obdr�eli a nebyly k němu �ádné připomínky.
Starosta navrhuje roz�ířit program o bod schválení �ádosti obce o roz�íření územní působnosti MAS LAG Podralsko.

P r o g r a m:
1) Rozpočtová změna č. 6
2) Zhodnocení roku 2008 � přehled investic
3) �ádost o roz�íření územní působnosti MAS LAG Podralsko
4) Ostatní � informace z jednání rady obce, diskuse

Hlasování o přijetí programu:
Pro: 8 Proti:0 Zdr�el se:1
U s n e s e n í : ZO schválilo program jednání

18.07 � příchod p.Gorčík

1) Rozpočtová změna č. 6

Zastupitelé obdr�eli rozpočtovou změnu č.6. Jedná se o úpravu rozpočtu dle skutečných příjmů a výdajů. Dotazy k této změně
nebyl �ádné. Rozpočtová změna je jako příloha nedílnou součástí tohoto zápisu.

Návrh usnesení:
ZO schvaluje rozpočtovou změnu č.6

Pro:  10                  Proti:  0                Zdr�el se:  0

2) Zhodnocení roku 2008 � přehled investic

Starosta  přednesl přehled investic v roce. Tento je přílohou tohoto zápisu
K uskutečněným investicím nebyly ze strany zastupitelů �ádné dotazy a připomínky.

3) �ádost o roz�íření územní působnosti MAS LAG Podralsko,

Starosta předlo�il ZO ke schválení návrh, abychom jako obec podali �ádost o roz�íření územní působnosti MAS LAG
Podralsko. Díky tomu, �e bychom se stali součástí  této skupiny, mohli bychom  �ádat o dotace, na které nyní nesplňujeme
podmínky. Členství je zpoplatněno 1000 kč za rok. Po krátké vysvětlující diskusi bylo hlasováno.

Návrh usnesení:

ZO schvaluje podání �ádosti o roz�íření územní působnosti MAS LAG Podralsko o obec Sosnovou.
Pro: 9              Proti: 0 Zdr�el se: 1

Návrh byl přijat.

18.55 � p. Friedrich � odchod

pokračování  na  dal�í  straně



4) Různé � diskuse

- Starosta přečetl usnesení z RO č.25/2008 � ten je nedílnou součástí tohoto zápisu
- V diskusi zastupitelé probírali mo�né alternativy ře�ení sportovi�tě, vzhledem
- k náročnosti se bude ZO zabývat sportovi�těm na pří�tím zasedání.
- p.Russ � navrhuje, aby bylo odhlasováno pověřit starostu, aby zabezpečil doplnění zápisů usnesení z RO a ZO na

internet s termínem splnění.

Návrh usnesení:
ZO pověřuje starostu obce k zaji�tění doplnění zápisů usnesení RO a ZO na internet. Termín do 15.1.2009

Pro:      9            Proti:  0                    Zdr�el se:   0
Návrh byl přijat.

U S N E S E N Í č. 23/2008
z jednání zastupitelstva obce konaného dne 15.12..2008 od 18.00 hod. na OÚ v Sosnové

23/A  ZO schválilo program dne�ního jednání
23/B  ZO schválilo rozpočtovou změnu č. 6 .
23/C ZO schvaluje podání �ádosti o roz�íření územní působnosti MAS LAG Podralsko o  obec Sosnovou.
23/D ZO pověřuje starostu obce k zaji�tění doplnění zápisů usnesení RO a ZO na internet. Termín do 15.1.2009

U s n e s e n í     č.  26/ 2008  mimořádného  jednání  rady  obce
konaného dne 27.12.2008 od 14,00hod na OÚ v Sosnové

26/A RO rozhodla, aby starosta  vstoupil do jednání s p. Lebedovou a domluvil zpracování mezd za prosinec 2008 a
kompletní účetnictví za rok 2008.

26/B Paní ředitelka Kum�tová je povinna neprodleně pracovat na výběru firmy na vedení účetnictví v roce 2009.
Akceptována bude pouze firma s platným oprávněním k této činnosti a zku�enostmi s vedením účetnictví
příspěvkových zařízení.

26/C RO odvolala p. Konečnou z funkce předsedy kulturní komise � k 31.12.2008

U s n e s e n í     č.  27/ 2009  jednání  rady  obce
konaného dne 12.1.2009  od 18,00hod na OÚ v Sosnové

27/A RO rozhodla o uzavření smlouvy na pronájem kulturního domu s ing. Kratochvílem � jedná se o pátky do konce
června 2009

27/B RO neschválila odměnu pro ředitelku �kolky p. Kum�tovou

27/C RO projednala návrhy na účetní firmu pro M� a doporučuje nadále spolupracovat s účetní firmou paní Lebedové

27/D RO neschválila navý�ení příspěvku pro M�

27/E RO pověřila vedením knihovny paní Pátkovou a schválila změnu otvírací doby knihovny � ka�dou středu od 15,30
-17,00 hod.

27/F RO schválila vý�i odměny za vedení knihovny.

27/G RO zvolila paní Halasníkovou předsedkyní kulturní komise � od 1.1.2009

27/H  RO rozhodla o přidělení bytu v bytovém domě panu Janovskému � od 1.4.2009

27/I  RO odsouhlasila podepsání smlouvy s firmou O2 na pronájem prostor pro digitální ústřednu.

27/J RO schválila částku 2000 kč na občerstvení při �kole smyku dne 17.1.2009

27/K  RO schválila program ZO na den 26.1.2009



VVyyddáávváá    OOÚÚ    SSoossnnoovváá,,  tteecchhnniicckkáá    ssppoolluupprrááccee    IInngg..  JJiiřříí    LLii��kkaa
NNeepprrooddeejjnnéé,,  uurrččeennoo    vvýýhhrraaddnněě    pprroo    vvnniittřřnníí    ppoottřřeebbuu,,  225500    vvýýttiisskkůů,,  ddiissttrriibbuuccee    OOÚÚ    SSoossnnoovváá..

Mateřská �kola

Vzhledem k tomu, �e se po obci �íří zkreslené a nepravdivé informace týkající se M�, uveřejňujeme v�e podstatné, tak
jak se chronologicky v poslední době kolem M� událo.

        Dne 8.12.2008 paní Kum�tová informovala obecní úřad, �e dala ke dni 31.12.2008 paní účetní Lebedové, která
zpracovává účetnictví pro M�, výpověď. Dne 27.12.2008 na mimořádné radě obce, kam byla paní Kum�tová pozvána,
rada obce po�adovala po p. Kum�tové, aby předlo�ila jak má zaji�těno zpracování mezd za prosinec 2008, ukončení roku
2008 včetně uzávěrek a potřebných hlá�ení a zda má zaji�těno vedení účetnictví od nového roku � smlouvu s novou
firmou. Bohu�el p. ředitelka nebyla schopna radě obce �ádný z těchto bodů jasně prokázat. Firma, se kterou mínila
uzavřít smlouvu na vedení účetnictví, neměla ke dni 27.12.2008 dle �ivnostenského rejstříku oprávnění k vykonávání této
činnosti. Rada obce konstatovala, �e tato situace je neúnosná a jako zřizovatel M� se rozhodla vstoupit do tohoto jednání.
Pověřila starostu obce, aby oslovil paní Lebedovou a pokusil se s ní domluvit na zpracování mezd za prosinec 2008 a
ukončení roku 2008 s účetní uzávěrkou � toto starosta hned na začátku ledna s paní Lebedovou dohodl, čím� byl zaji�těn
provoz �kolky po účetní stránce pro nezbytné období. Paní ředitelce dala RO za úkol okam�itě pracovat na hledání firmy,
která povede účetnictví M�. Podmínkou je, �e firma musí mít oprávnění k této činnosti a měla by mít zku�enost s typem
takovéto příspěvkové organizace. Na dal�ím jednání RO dne 12.1.2009 se radní zabývali nabídkami účetních firem, které
p. ředitelka radě předlo�ila k posouzení. Vzhledem k tomu, �e paní ředitelka Kum�tová je od 2.1.2009 ve stavu
nemocných, RO přijmula rozhodnutí, �e doporučuje nadále spolupracovat po účetní stránce s paní Lebedovou a tak
zabezpečit chod �kolky pro současnou dobu. Starosta byl pověřen k jednání s paní Lebedovou, aby zjistil, zda je ochotna
nadále spolupracovat a dohodnout podmínky, předev�ím způsob komunikace. O tomto doporučení byla p. ředitelka
Kum�tová dne 13.1.2009 telefonicky informována. Dne 14.1.2009 bylo na obecní úřad doručeno vzdání se funkce
ředitelky M�. Vzhledem k tomu, �e paní Kum�tová nestanovila písemně svého zástupce pro případ její nepřítomnosti,
v tom okam�iku se M� stala bez právního vedení a pokud by obec do této situace nevstoupila musela by se M� uzavřít.
Proto starosta obce pověřil p. Librovou funkcí ředitelkou M� na dobu nezbytně nutnou, co� je do doby jmenování nové
ředitelky M�, která vzejde na základě konkurzu. Proto�e p.Kum�tová těsně před svým vzdáním se funkce přijala
ukončení pracovní smlouvy s hospodářkou M� p. Weichovou, způsobila tím krizový stav v M� a proto obec jako
zřizovatel M� byla nucena vstoupit do této situace a zabezpečit chod M�, aby občané Sosnové, jejich� děti M�
nav�těvují, nebyli touto situací posti�eni. V současné době je provoz M� zabezpečen, p. Kum�tové po ukončení její
nemoci bude dle zákoníku práce nabídnuta práce řadové učitelky.
  Toto je shrnutí v�eho podstatného, co se událo v posledním období v M� Sosnová. Musím zopakovat, �e nikdo
nezpochybňoval pedagogické schopnosti paní Kum�tové, ani její práci s dětmi. Výtky se týkaly způsobu vedení M�,
vyplývající z funkce ředitelky. Na to má vedení obce jako zřizovatel M� nejen právo, ale předev�ím povinnost. Rada
obce se sna�ila najít společnými silami ře�ení pro tuto situaci, rozhodnutí p. Kum�tové vzdát se funkce ředitelky v tuto
chvíli a s okam�itou platností nesvědčí o zájmu o co nejlep�í fungování M� a vyře�ení situace vzniklé právě
rozhodnutími p. Kum�tové.
       V současné době je chod M� po v�ech směrech zabezpečen a je vyhlá�en konkurz na výběr nové ředitelky, tak jak to
ukládá zákon.

                                                                            Michálek Lubomír, starosta obce.

K  problematice  mateřské  �koly  jsem  obdr�el  otevřený  dopis  napsaný  Mgr. Evou  Kum�tovou. Proto�e  je
vydavatelem  Sosnováčku  Obec  Sosnová, nepříslu�í  mi  rozhodovat  o  obsahu  zveřejňovaných  informací. Otevřený
dopis  jsem  připravil  jako  samostatný  list  ke  vlo�ení  do  Sosnováčku, proto�e  se  domnívám, �e  některé  informace
jsou  popsány  poněkud  odli�ně  ne�  ve  vý�e  uvedeném  článku  a  ka�dý  občan  na�í  obce  si  mů�e  celou  situaci
zhodnotit  sám. Pokud  nebude  v  rámci  Sosnováčku  distribuován, je  to  rozhodnutí  starosty  obce, které  by  mne  ale
velmi  mrzelo.

Dovolím  si  je�tě  jednou  upozornit  na  plánovaný  Sosnovský  večer  s  Jiřím  Schmitzerem  a  Jindrou  Kejakem.
Osobně  tuto  připravovanou  akci  hodnotím  jako  jednu  z  nejpozoruhodněj�ích  za  poslední  roky  a  velmi  předem
děkuji  v�em  organizátorům, kteří  se  o  její  zabezpečení  postarali.

A  je�tě  bych  chtěl  v�echny  občany  bez  rozdílu  věku  vybídnout  k  psaní  příspěvků  o  dění  v  na�í  obci  do
Sosnováčku  nebo  na  internetové  stránky  na�í  obce (třeba  v  sekci  FORUM).

Ing.Li�ka Jiří



Z á p i s   č.24/2009
z jednání zastupitelstva obce (ZO) konaného dne 26.1.2009 od 18.00 hod v zasedací místnosti OÚ

Přítomni:  J.Gorčík, Ing.M.Říha, L.Rampouch, Ing.J.Kladníček, V.Jeřalová, L.�pindler, MVDr.M.Russ, Ing.M.Pátra,
MUDr.M.Hadravová,  , E.Friedrich, M.Janovský, L.Michálek, MUDr. M.Kadlec, M.Konečná, J.Anto�

Hosté: p.Li�ka, p.Kadlecová, p.Weichová, p.Ondřejková, p. Gallo, p.Kum�ta
Jednání řídil Lubomír Michálek  � starosta obce.

V úvodu jednání starosta přivítal zastupitele a konstatoval, �e zastupitelstvo bylo řádně svoláno a vyhlá�eno, je přítomna
nadpoloviční vět�ina členů zastupitelstva, tak�e jednání je usná�eníschopné. Přítomní souhlasili s pořizováním zvukového
záznamu z jednání.

Ověřovateli zápisu z jednání zastupitelstva byli určeni: MVDr.M.Russ, , J.Anto�
Zápis z minulého zasedání zastupitelstva byl ověřen a vyvě�en na úřední desce. Námitky proti němu nebyly podány.

P r o g r a m:
5) Územní plán obce � návrh zadání
6) Studie sportovního areálu
7) Ostatní � informace z jednání rady obce,  informace OÚ

         Hlasování o přijetí programu:
Pro:14 Proti:0 Zdr�el se:0

U s n e s e n í: Program jednání byl schválen

Příchod 18,02 hod p. �pindler

4) Územní plán obce � návrh zadání

Návrh zadání územního plánu obce obdr�eli v�ichni zastupitelé a návrh byl dle zákona vyvě�en na úřední desce 30 dní. Do
návrhu byly zapracovány v�echny podněty, které byly podány v termínu.
Po termínu podal podnět p.Zajíček , ve kterém �ádá zařadit parcely č. 250/4, 211/1, 209/1,211/4,250/3 a 211/5 na bytovou
výstavbu, nebo jinou zástavbu. Ve stávajícím územním plánu je část pozemku 250/4 a 211/1 vyčleněná k občanské
vybavenosti, ostatní plochy jsou určeny k zalesnění. Jedná se o pozemek u benzínové stanice.
Janovský: bude nás to něco stát?
Michálek: ka�dá změna územního plánu se samozřejmě platí, nyní ale nerozhodujeme o změně územního plánu, ale o zadání
nového. Podnět od pana Zajíčka byl podán po termínu a je na zastupitelstvu obce, zda bude tento podnět akceptovat
Kladníček: kloním se k názoru, �e je to po termínu a v této fázi neschvalovat
Jeřalová: je pro, ale tuto změnu by si měl zaplatit sám p. Zajíček
Michálek: toto by se zahrnulo do územního plánu, nebyla by to změna, která se platí zvlá�ť
Gorčík: jak je to s ochranným pásmem té silnice a co se týče napojení na sítí
Michálek: ře�íme územní plán a to, jestli máme zájem stavět v této lokalitě
Russ: je to podáno po termínu � jsem proti

Návrh usnesení:
ZO obce neschvaluje zařazení parcel p.p.č. 250/4, 211/1, 209/1, 211/4, 250/3 a 211/5 v majetku p. Zajíčka na zapracování  do
územního plánu obce jako zastavitelné  území  pro bytovou výstavbu, z důvodu pozdního podání podnětu

Pro: 11   Proti: 3 Zdr�el se: 1
Návrh byl přijat

Návrh zadání územního plánu:
Zadání jste v�ichni obdr�eli, měli jste mo�nost se s ním seznámit a připravit připomínky.

Kladníček - připomíná, �e autodrom byl kdysi schválen jako stavba dočasná, bylo by dobré vědět, jak je to nyní, zdali se toto
povolení změnilo, dále upozorňuje na leti�tě, určitě by bylo zajímavé, ale je nutné nechat posoudit vliv na �ivotní prostředí
v obci
Pátra � jak je to s dobývacím prostorem Okře�ice, pokud budeme podporovat bytovou výstavbu v lokalitě Lesná � Ram�, tak
aby potom tato výstavba nesousedila s jámou pískovny
Kladníček � bylo by vhodné, nechat si od architektky, která nový územní plán zpracovává, tyto otázky objasnit a nechat
vysvětlit.
 Navrhuji odlo�it rozhodnutí o zadání územního plánu na pří�tí jednání 23.2.2009 a pozvat paní architektku na jednání, aby
nám mohla tyto otázky zodpovědět.

pokračování na dal�í straně



Pro: 15   Proti: 0 Zdr�el se: 0
Návrh byl přijat

5) Studie sportovního areálu

Zastupitelé obdr�eli varianty mo�ného budování sportovního areálu. Je teď na nás, abychom zvolit takovou verzi, případně
kombinaci se kterou bychom dále pracovali.
Z předlo�ených variant má zatím největ�í podporu varianta �A�, kdy stávající volejbalové a tenisové hři�tě by bylo zru�eno a
víceúčelové hři�tě s umělým povrchem by se umístilo na prostor před stávající kabiny.

Kadlec: pokud bychom chtěli pořádat volejbalové turnaje, aby byly alespoň trochu na úrovni, tak jedno hři�tě nestačí.
Janovský: sportovní komise se shodla na variantě �A� - rezervu sportovi�ť přesunout místo parkovi�tě do lesa
�pindler: parkovi�tě u lesa jen jednou řadou a ne dvěma, a dal�í parkovi�tě je u kurtů. Navrhl místo haly pro bowling a squash
postavit tělocvičnu, která by byla více vytí�ená a která v obci chybí, dále doporučuje na fotbalovém hři�ti uva�ovat nad umělou
trávou, je to téměř bez údr�by a mů�e se na tom hrát celoročně
Friedrich: squash hraje dnes úplně ka�dý, je to individuální sport. Měl by určitě vět�í vytí�ení ne� tělocvična
Kladníček: tělocvična je v�estranněj�í  - rozumné ře�ení
Janovský: nejsem proti tělocvičně, ale vejde se nám tam rozměrově?
Nenechával bych stávající kurty, chceme přesunout sportování dále od obytných budov
Kladníček: navrhuje ustanovit komisi, která by do pří�tího zastupitelstva připravila návrh ře�ení
Kadlec: chceme sportovi�tě s celoročním provozem nebo jen na léto?
Jeřalová: ka�dý si to připraví a zadáme to firmě znova
Kladníček: je to zbytečné vyhazování peněz
Russ: ujasněme si, jestli budeme stavět halu nebo to bude bez haly

Michálek: Kdo je pro to, aby v návrhu, který bude zpracovávat komise se uva�ovalo o tělocvičně se zázemím, které by bylo
spojené pro ostatní sportovce.
Pro: 15   Proti: 0 Zdr�el se: 0
Návrh byl přijat

Návrh usnesení:
ZO ustanovuje komisi ve slo�ení:Jeřalová, Kadlec, �pindler, Janovský, Kladníček na vypracování varianty sportovi�tě se
začleněním haly - tělocvičny se zázemím pro sportovce

Pro: 15   Proti: 0 Zdr�el se: 0
Návrh byl přijat

      3) Ostatní

Starosta přečetl Usnesení rady obce z 27.12.2008 a 12.1.2009, tato usnesení  jsou nedílnou součástí tohoto zápisu.

Mateřská �kola:
Starosta informoval zastupitele o tom, �e ředitelka mateřské �koly p. Kum�tová se ke dni 14.1.2009 vzdala funkce ředitelky
�koly. Dočasnou ředitelkou (do doby jmenování nové ředitelky na základě výsledků konkurzu) byla pověřena paní Librová.
Vzhledem k tomu, �e se �íří nepravdivé a zkreslené informace, chci zastupitele obce informovat o průběhu jednání kolem
situace, která ve �kolce nastala.
Dále  v  zápisu  následuje  text  o  situaci  v  M�, který  je  uveden  samostatně  na  poslední  straně  Sosnováčku.  (upravil JL).

Po diskuzi, která se na toto téma rozvinula i s přísedícími občany, bylo jednání ukončeno.

Jednání bylo ukončeno v 20,00 hod.                                                          Zapsala:J.Macková

U S N E S E N Í č. 24/2009
z jednání zastupitelstva obce konaného dne 26.1.2009 od 18.00 hod. na OÚ v Sosnové

24/A ZO schválilo program jednání
24/B ZO obce neschvaluje zařazení parcel p.p.č. 250/4, 211/1, 209/1, 211/4, 250/3 a 211/5 v majetku p. Zajíčka na zapracování
do územního plánu obce jako zastavitelné  území  pro bytovou výstavbu , z důvodu pozdního podání podnětu
24/C ZO rozhodlo odlo�it rozhodnutí o zadání územního plánu na pří�tí jednání 23.2.2009  a pozvat paní architektku na
jednání, aby nám mohla zodpovědět některé otázky
24/D ZO rozhodlo, aby komise, která bude zpracovávat návrhy ře�ení sportovního areálu,  uva�ovala o tělocvičně se zázemím,
které by bylo spojené i pro ostatní sportovce.
24/E ZO ustanovuje komisi ve slo�ení:Jeřalová, Kadlec, �pindler, Janovský, Kladníček na  vypracování varianty sportovi�tě se
začleněním haly - tělocvičny se zázemím pro  sportovce


